
        Zápisnica č. 4 /2011 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 23.06.2011 v zasadačke kultúrneho domu 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program:  1. Otvorenie 

2. Kontrola uznesenia 

3. Zmena zákona č.253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch   

    starostov  obcí 

4. Prenájom obecného majetku 

5. Usporadúvanie verejnej hudobnej produkcie   

6. Borovinská cesta – riešenie opravy 

7. Diskusia 

8. Návrh na uznesenia 

9. Záver 

 

K bodu 1:  

Starostka obce otvorila riadne rokovanie obecného zastupiteľstva, privítala všetkých 

poslancov i občanov. Predložila program rokovania. Keďže neboli pozmeňujúce návrhy, dala 

ho schváliť. Zasadanie OZ sa riadilo týmto programom. 

Do návrhovej komisie boli zvolení: M. Kučera, M. Huliaková, J. Beňo.  

Za overovateľov zápisnice:  V. Bahýľ, A. Kubovská.  

 

K bodu 2: 

Prednostka urobila kontrolu plnenia uznesenia. Konštatovala, že jednotlivé uznesenia sú 

splnené. Podala správu o činnosti poslancov z pracovnej porady. 

 

K bodu 3: 

Prednostka predložila poslancom dôvodovú správu o určení platu starostky obce v zmysle 

zák. 253/1994 Z.z. o platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení novely 

Č. 154/2011 Z.z.  V § 4 ods. 1 sa znížil koeficient podľa počtu obyvateľov , u nás z 2,2 na 

1,98 násobok a v ods. 2 sa zmenilo zvýšenie platu do 70 %. Doplnili sa ods. 3 a 4 – OZ plat 

starostu opätovne raz ročne prerokuje.  

Poslanci navrhli, aby plat starostky obce zostal v takej výške, ako ho vo februári schválili, 

čiže základný plat a 50 % zvýšenie  predstavuje sumu 2285 €. Doporučuje dať schváliť . 

 

K bodu 4: 

Prenájom obecného majetku. Obec obdržala niekoľko žiadostí o schválenie prenájmu 

verejných priestranstiev pod stánky a tiež nebytové priestory, ktorým končí nájomná zmluva. 

V zmysle zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov obec majetok 

môže predávať na základe znaleckého posudku. Toto sa týka aj prenájmu obecného majetku. 

Preto obec na základe súhlasu poslancov dá vypracovať znalecké posudky na prenájom 

nebytových priestorov a pozemkov. Zmluvy budú so žiadateľmi uzavreté podľa tohto zákona.  

Ide o prenájom priestorov Pneuservisu /Babic/ s ktorým zmluva končí 31.12.2011, prenájom 

priestorov kvetinárstva a stánku pri katolíckom kostole za účelom zriadenia prevádzky 

papiernictva  /podnikateľský zámer - požiadavka p. Grendela/. Poslanci vyjadrili súhlasné 

stanovisko k prenájmu priestorov KD /zasadačka a vestibul/ na činnosť ZUŠ.  Požiadavku 

o prenájom VO  v Slatinke naniesla p. Pavlíková. 



K bodu 5: 

K usporadúvaniu verejnej hudobnej produkcie v priestoroch záhrady Penziónu Zlatý Dukát sa 

vyjadrili poslanci na základe sťažnosti p. Babica, ktorý je v susedstve s penziónom s tým, že 

sa diskotéky v týchto priestoroch konať nebudú.  Požiadavku za účelom konania diskoték má 

aj spoločnost KNAR s r.o. Nakoľko sťažnosti občanov sú opodstatnené, spoločnosť  

od konania diskoték v ich priestoroch odstúpila. 

 

K bodu 6: 

Poslanci sa zaoberali otázkou rekonštrukcie Borovinskej cesty. Starostka obce zvolala 

jednanie s Urbariátom, Kameňolomom a ostat. inštitúciami ktoré nadmerne zaťažujú cesty, 

čím by mohlo v budúcnosti  dôjsť k poškodeniu plynového potrubia. Neexistuje žiadny zákon 

o poplatku za užívanie ciest, ktorý by oprávňoval obec aby mohla schváliť poplatok za 

nadmerné užívanie cesty. Je potrebné dať urobiť posudok na nosnosť mosta a ciest a na 

základe posudku doplniť pasport dopravným značením a obmedziť nosnosť. V dohľadnej 

dobe je potrebné urobiť vysprávky a opravu ciest hlavne Borovinskej z vlastných zdrojov 

obce.  

 

K bodu 7: 

Ing. Klimentová starostka obce informovala občanov, že listom požiadala OR PZ o častejšie 

vykonávanie kontrolných hliadok zo strany policajtov. Je potrebné políciu požiadať 

s dostatočným predstihom. Zároveň poďakovala všetkým organizátorom, členom kultúrnej 

komisie pri OZ a ostatným za zorganizovanie akcie: „Slatinský jarmok“ a samozrejme 

sponzorom tejto akcie.  

Ing. Kubovská a Ing. Račko poukázali na porušovanie verejného poriadku prevažne 

v nočných hodinách – detské ihrisko, športový areál, strelnica a vyzvali občanov  na 

spoluprácu privolaním hliadky PZ. 

Ing. Klimentová oslovila p. Kulicha ml. ohľadom priestranstva v strede obce, ktorý navrhuje 

zrekonštruovať priestory zlikvidovaním starej budovy a výstavbou galérie rodáka Jána 

Kulicha.  

Starostka obce informovala občanov o tom, že kontrolórka obce odchádza na materskú 

dovolenku, je potrebné zriadiť kontrolnú komisiu na zastupovanie počas MD, doporučuje Ing. 

Jána Račka, Jána Beňa, Mgr. Michaelu Svoreňovú.  

Ďalej informovala o pridelení obecného nájomného bytu, ktorý v zmysle Smernice 

o prideľovaní bytov dostala p. Adriana Kamenská z Hriňovej.  

O prenájom priestorov v zrekonštruovanej časti KD požiadal na obdobie letných mesiacov p. 

Tomáš Melicherčík za účelom vystavovania obrazov.  

Na základe požiadavky p. J. Pavlíkovej urobiť zmluvu o výpožičke VO na obdobie 5 rokov 

s možnosťou ďalšieho predĺženia a s podmienkou výstavby vodného diela. Predmetom tejto 

výpožičky je VO, ktoré má prejsť kompletnou rekonštrukciou financovanou z projektu.  

P. Blahútová požiadala vedenie obce o vyčistenie obecného potoka  medzi dvoma domami – 

práce zrealizovať zamestnancami /projekt proti povodniam/.  

Riaditeľka ZUŠ Očová poďakovala starostke a obecnému zastupiteľstvu  za poskytnuté 

priestory v KD. 

P. Štepiga doporučil dopravné zrkadlo pri evanjelickom kostole zabetónovať, požiadal 

vedenie obce a OZ riešiť výtlky na cestách vysprávkami v rámci finančných možností obce. 

P. Šárik naniesol požiadavku riešiť možnosť nákupu štrku a piesku skladovaného na obecnom 

úrade. J. Beňo – skladovanie sypkých hmôt nedovoľuje ani RÚVZ.      

 

 

 



K bodu 8: 

Predseda návrhovej komisie predložil návrh uznesení.  

Poslanci hlasovali nasledovne: 

č. 44 – prijaté: za hlasovali – Vladimír Bahýl, Mária Huliaková, Ján Brodiansky, Ján Beňo, 

    Marián Kučera, Ján Račko, Alena Kubovská, M. Svoreňová              

 

č. 45 – prijaté: za hlasovali – Vladimír Bahýl, Mária Huliaková, Ján Brodiansky, Ján Beňo, 

    Marián Kučera, Ján Račko, Alena Kubovská, M. Svoreňová              

 

č. 46 – prijaté: za hlasovali – Vladimír Bahýl, Mária Huliaková, Ján Brodiansky, Ján Beňo, 

    Marián Kučera, Ján Račko, Alena Kubovská, M. Svoreňová              

 

č. 47 – prijaté: za hlasovali – Vladimír Bahýl, Mária Huliaková, Ján Brodiansky, Ján Beňo, 

    Marián Kučera, Ján Račko, Alena Kubovská, M. Svoreňová              

 

č. 48 – prijaté: za hlasovali – Vladimír Bahýl, Mária Huliaková, Ján Brodiansky, Ján Beňo, 

    Marián Kučera, Ján Račko, Alena Kubovská, M. Svoreňová              

                                          

č. 49 – prijaté: za hlasovali – Vladimír Bahýl, Mária Huliaková, Ján Brodiansky, Ján Beňo, 

    Marián Kučera, Ján Račko, Alena Kubovská, M. Svoreňová              

 

č. 50 – prijaté: za hlasovali – Vladimír Bahýl, Mária Huliaková, Ján Brodiansky, Ján Beňo, 

    Marián Kučera, Ján Račko, Alena Kubovská, M. Svoreňová              

 

č. 51 – prijaté: za hlasovali – Vladimír Bahýl, Mária Huliaková, Ján Brodiansky, Ján Beňo, 

    Marián Kučera, Ján Račko, Alena Kubovská, M. Svoreňová              

 

 

K bodu 9: 

Na záver starostka poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila.  

 

 

Zapísala: Anna Svoreňová 

 

 

 

 

Ing. Anna Pavlendová      Ing. Mária Klimentová 

    prednostka OcÚ             starostka obce 

 

 

 

     Ján Beňo 

                                  zástupca starostu    

 

 

 

 

Vladimír Bahýľ       Alena Kubovská 

    overovateľ             overovateľ 


